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  Vine al Palau Güell

 Et donem la benvinguda al Palau Güell.

Aquest edifici va ser construït per Antoni Gaudí  

entre el 1886 i el 1890,  

per encàrrec d’Eusebi Güell,  

polític, empresari i mecenes de les arts i la cultura.

La família Güell hi va viure fins aproximadament al 1910. 

És l’únic exemple d’arquitectura domèstica  

que Gaudí va completar  

i que s’ha mantingut fidel al projecte original. 

L’any 1945, la filla petita d’Eusebi Güell i Isabel López,  

Mercè Güell i López, va cedir el Palau Güell 

a la Diputació de Barcelona per a usos culturals.

Pel seu valor artístic i universal,  

la UNESCO el va declarar Patrimoni Mundial l’any 1984.

Aquesta guia adaptada a Lectura Fàcil 

t’ajudarà a planificar la visita al Palau Güell.
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 On som?

 Som al centre de Barcelona,  

al carrer Nou de la Rambla, 3-5.﻿
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 Com hi pots arribar?

 Pots arribar al Palau Güell a peu, en bicicleta, i també amb...

 Metro

 Parada Liceu de la L3  

(l’estació és accessible). 

 Autobús

 V13, 59, 91, 120, D20, H14 i Barcelona Bus Turístic  

(vehicles accessibles equipats amb rampa). 

 Tren  

 FGC: línies L6, L7, S1, S2, S5, S6 i S7  

(arribada a plaça Catalunya,  

accés accessible a l’estació per Pelai/Rambla). 

Renfe: línies R1, R3, R4 i R12  

(arribada a plaça Catalunya).

 Cotxe  

 La plaça d’aparcament reservada  

per a persones amb mobilitat reduïda més propera  

és al carrer Nou de la Rambla, 5.
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 Quins horaris fem?﻿

 Horari d’estiu 
de l’1 d’abril al 31 d’octubre 

De 10 h a 20 h. 

L’última entrada és a les 19 h.

Horari d’hivern 
de l’1 de novembre al 31 de març

De 10 h a 17.30 h. 

L’última entrada a les 16.30 h.

Tanquem 
Els dilluns no festius,  

el 25 i el 26 de desembre,  

l’1 i el 6 de gener  

i l’última setmana de gener (per manteniment).

Fem jornades de portes obertes 
El primer diumenge de cada mes,  

el 12 de febrer (Santa Eulàlia),  

el 23 d’abril (Sant Jordi), 

l’11 de setembre (Diada Nacional de Catalunya), 

el 24 de setembre (diada de la Mercè) 

i la Nit dels Museus.
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 On pots comprar les entrades?  

 Pots comprar les entrades a les taquilles del Palau  

o a través de la pàgina web palauguell.cat.

Les taquilles són a l’edifici del costat del Palau Güell 

i tenen un vidre de protecció situat a una alçada de 120 cm.

Són obertes fins a 1 hora abans que el Palau tanqui.﻿

https://entrades.palauguell.cat/muslinkIII/venda/index.jsp?lang=1&nom_cache=PALAU&property=PALAU#close
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 Tarifes

 Entrada general: 12 € 

Entrada reduïda: 9 € 

S’aplica a:

	�  Estudiants més grans de 18 anys.

	� Persones més grans de 65 anys de la Unió Europea.

	� Usuaris de la targeta Barcelona Card.

 S’ha d’acreditar en el moment d’entrar al Palau.

Entrada mini: 5 €

S’aplica a:

	�  Grups de 5 a 15 persones amb discapacitat o dependents  

més 2 acompanyants (cal reserva prèvia).

	� Infants i joves de 10 a 18 anys.

	� Famílies monoparentals i famílies nombroses.

	� Titulars de la Targeta Rosa reduïda.

	� Titulars del carnet de biblioteques públiques de Catalunya.

 S’ha d’acreditar en el moment d’entrar al Palau.
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Entrada gratuïta: 

	�  Persones amb discapacitat o amb grau de dependència.  

Si el grau de discapacitat és del 65 % o més  

o el grau de dependència és del 3,  

també serà gratuïta l’entrada d’un acompanyant.

	� Infants menors de 10 anys.

	� Persones aturades residents a l’Estat.

	� Personal docent.

	� Titulars de la Targeta Rosa gratuïta.

  S’ha d’acreditar en el moment d’entrar al Palau.

L’entrada és gratuïta per a tots els visitants  

els dies de portes obertes. 

Cal reservar-la a través de la pàgina web palauguell.cat.

https://entrades.palauguell.cat/muslinkIII/venda/index.jsp?lang=1&nom_cache=PALAU&property=PALAU
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  Com pots accedir al Palau?

 L’accés al Palau és a peu pla, des del carrer.

Un cop a dins,  

entre la reixa de la porta exterior  

i el servei d’informació i d’audioguies,  

hi trobaràs un arc de seguretat,  

un escàner i personal de seguretat.

Per accedir al servei d’informació i d’audioguies  

hi ha un graó de 10 cm d’altura,  

senyalitzat amb franges de color groc.

El mostrador d’atenció al públic  

té dues altures: una de 115 cm i l’altra de 74 cm.
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Les persones del servei d’atenció al visitant
t’informaran dels serveis i els espais del Palau.
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A la consigna pots deixar la jaqueta, la motxilla,  

la bossa i els paquets que superin els 40 × 40 cm.
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A la mateixa planta, a tocar de la botiga,  

hi ha una maqueta tàctil del Palau  

que mostra els detalls arquitectònics i decoratius de l’edifici.

El Palau disposa de wifi.﻿
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 Què pots visitar?

 Pots venir al Palau a visitar els diferents espais  

i a participar en les activitats:

 1. L’edifici

 Hi ha diferents opcions per fer la visita:  

de dia, de nit, el cap de setmana, en grup,  

amb la família, amb l’escola...

Cada opció té un preu diferent.  

Pots consultar-los al web palauguell.cat.

Amb la visita virtual pots fer-te una idea  

de les dimensions de l’edifici i de com serà el recorregut 

Pots accedir-hi a través d’aquest enllaç: https://media.diba.cat/
diba/PalauGuell/visitavirtual/Palauguell.html.

https://entrades.palauguell.cat/muslinkIII/venda/index.jsp?lang=1&nom_cache=PALAU&property=PALAU#close
https://media.diba.cat/diba/PalauGuell/visitavirtual/Palauguell.html
https://media.diba.cat/diba/PalauGuell/visitavirtual/Palauguell.html
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 2. Les exposicions 

 El Palau acull l’exposició permanent «Mirades al mobiliari»,  

que està integrada dins el recorregut de la visita. 

A cada plafó hi ha un codi QR  

amb l’enllaç al vídeo en llengua de signes.

També hi ha exposicions temporals,  

que pots consultar al web palauguell.cat.﻿

https://inici.palauguell.cat/
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 3. Les visites especials i activitats culturals

 Oferim les visites guiades «El Palau Güell secret»  

i «Els Güell a la Rambla. Quatre palaus connectats». 

També tenim una visita familiar:  

«Els documents secrets de Gaudí»  

adreçada a infants de 5 a 12 anys.

I visites guiades de cap de setmana,  

en diferents idiomes i sense cost addicional.

A més, cada any organitzem activitats culturals i musicals,  

com conferències, concerts i les Nits d’estiu, entre altres.  

Pots consultar la programació al web palauguell.cat.﻿

https://inici.palauguell.cat/palau-guell-secret/
https://inici.palauguell.cat/visita-guiada-els-guell-a-la-rambla-quatre-palau-connectats/
https://inici.palauguell.cat/visita-familiar-dinamitzada/
https://inici.palauguell.cat/visites-guiades-de-cap-de-setmana/
https://inici.palauguell.cat/
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 Com pots desplaçar-te?

 La major part dels espais del Palau estan adaptats 

per a persones amb mobilitat reduïda 

o amb cadira de rodes,  

excepte la cavallerissa, la terrassa de migdia i el terrat. 

Per fer el recorregut disposem d’un ascensor  

de mides reduïdes (60 cm d’amplada i 78 cm de fons).

Si la teva cadira de rodes és més ampla,  

tenim servei de préstec de cadires  

adaptades a les mides de l’ascensor.

El nostre personal t’ajudarà a fer la transferència de cadira  

i t’acompanyarà durant la visita.

Durant el recorregut trobaràs espais per descansar.
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 Com és el Palau per dins?

 El Palau s’organitza en 7 plantes.

A la planta baixa, hi ha el vestíbul i la cotxera. 

Aquí també hi ha el servei d’informació,  

el préstec d’audioguies, la consigna,  

el lavabo adaptat, el canviador i la botiga.  

Des d’aquí pots accedir al soterrani per una rampa,  

i a l’entresol per l’escala principal. 
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Al soterrani, hi ha la cavallerissa o estable  

on es guardaven els cavalls.

A l’entresol, hi ha el vestíbul de l’habitatge,  

i l’escala que porta a la planta noble.
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A la planta noble, hi ha diverses sales  

distribuïdes al voltant del saló central: 

la sala de confiança,  

la sala de la tribuna o dels fumadors,  

el menjador, la sala de billar,  

la sala de visites i la sala dels passos perduts. 

Pots accedir a la terrassa de migdia  

per veure la façana del darrere.
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La música té un paper destacat al Palau.  

Al saló central trobem l’orgue,  

que, gràcies a un sistema de programació,  

sona cada 30 minuts.

A l’entresolat, hi ha la tribuna dels músics.  

Per l’escala s’accedeix als dormitoris.
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A la planta dels dormitoris,  

pots veure on dormien els propietaris de la casa. 

En aquesta planta hi ha l’exposició permanent  

«Mirades al mobiliari».

Per l’escala de servei arribes a les golfes,  

on es mostren exposicions temporals. 

Per l’escala s’accedeix al terrat.
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Al terrat es poden contemplar les 20 xemeneies  

decorades amb la tècnica del trencadís  

i, al centre, una agulla de 16 metres.  

Des d’aquí pots gaudir d’una vista espectacular de la ciutat.﻿
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 Quines mesures d’accessibilitat tenim?

 Al Palau Güell disposem de les mesures d’accessibilitat següents:

Audioguia, inclosa amb el preu de l’entrada.

	�  Amb audiodescripció en català i en castellà.

	� Amb el text transcrit en català, castellà, eusquera, gallec, 

anglès, italià, alemany, francès, holandès, portuguès,  

xinès, japonès, coreà i rus.

 També tenim del text de l’audioguia imprès en diversos idiomes. 

Bucle magnètic adaptat a l’audioguia. 
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Videoguia en llengua de signes  

en català (LSC) i en castellà (LSE).

Sistema de guiatge per a visites en grup 

que permet que les persones amb discapacitat auditiva  

rebin millor el so. 
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Plànols en relleu amb les llegendes en braille. 

Lupes d’augment  
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Visita guiada adaptada  
per a persones amb discapacitat visual.

Els gossos pigall, de servei i d’avís són benvinguts.  

Tenim bols d’aigua a la planta baixa.

Servei de préstec de cadires de rodes  

adaptades a les mides de l’ascensor.  ﻿
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 Altres serveis que oferim:

	�  Ascensor per a les persones amb mobilitat reduïda  

o amb necessitats especials.

	� Canviador per a nadons  

i lavabo adaptat a la planta baixa. 

	� Servei de préstec de portabebès.

 Sostenibilitat

 Tenim cura del medi ambient, l’economia i la societat.  

Quan hagis acabat la visita,  

pots tornar el plànol en paper i li donarem nou ús.

Des del 2022, tenim una certificació per complir  

el Compromís per a la Sostenibilitat Turística  

Barcelona Biosphere.
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 Botiga

 A la planta baixa del Palau hi ha la botiga  

on pots trobar productes artesanals  

relacionats amb el Palau Güell, Gaudí i el Modernisme.

Només s’hi pot accedir amb l’entrada.﻿
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 Normes de la visita

 Durant la visita al Palau  

és obligatori respectar les normes següents: 

	�  No pots entrar amb menjar ni begudes.

	� La visita es fa amb audioguia  

o des del propi mòbil amb una aplicació web.  

En aquest cas, es recomana portar auriculars.

	� Posa el telèfon mòbil en silenci 

i parla en un to de veu baix.

	� No accedeixis als espais del Palau  

tancats al públic.  

Estan senyalitzats amb cartells o cadenes.

	� Pots fer fotografies i vídeos  

per a ús personal sense flaix,  

trípode ni pal d’autofotos. 

	� Per fer fotografies i vídeos professionals  

has de demanar permís.

	� Per tal de conservar l’edifici,  

no pots tocar cap element.
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	� L’aforament màxim a l’interior de l’edifici  

és de 185 persones. 

	� Si plou o fa molt de vent,  

podem tancar l’accés al terrat i a la terrassa de migdia. 

	� Guarda l’entrada fins al final de la visita. 

El personal d’informació te la pot demanar 

en qualsevol moment.

	� Les visites guiades només les pot fer  

el personal del Palau Güell o els guies oficials.

	� Al terrat, no pots traspassar la línia blanca del terra. 

Els infants han d’anar agafats de la mà 

i acompanyats per un adult que els vigili.

	� Segueix sempre les indicacions  

del personal d’informació.

	� Els acompanyants dels grups són responsables  

de tots els membres que acompanyen. 

	� Per motius de seguretat, el Palau té videovigilància.



 Esperem que gaudeixis de la visita!

 C/ Nou de la Rambla, 3-5 

08001 Barcelona 

Telèfon: 934 725 775  

Correu electrònic: palauguell@diba.cat 

Horari d’atenció telefònica:
de dimarts a dissabte,  

de 10 h a 17.30 h en horari d’hivern  

de 10 h a 19.30 h en horari d’estiu

Segueix-nos a:﻿

mailto:palauguell@diba.cat
https://www.facebook.com/PalauGuell
https://x.com/i/flow/login?redirect_after_login=%2FPalauGuell
https://www.instagram.com/palauguell/
https://es.pinterest.com/palauguellbcn/
https://www.youtube.com/user/palauguellbarcelona
https://inici.palauguell.cat/
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